
REFERAT fra mødet i Ellemarkens Afdelingsbestyrelse den 17.09.2019. 

Referent: Birgit I. Nielsen   Ordstyrer:  Turgay Pala     

Fravær: Afbud fra Ivan Bruus-Jensen og Carl-Erik Offersen.  

Næste møde: Den 22.10.19 kl. 18.00.      

Ekstraordinært møde med Midt- og vestsjællands politi: Den 23.09.19 kl. 18.00. 

______________________________________________________________________________ 

1. Godkendelse af referatet fra bestyrelsesmødet den 20.08.19.  

Referatet blev godkendt og underskrevet.  

2. Godkendelse af dagsordenen. 

Dagsordenen blev godkendt.   

3. Valg af ordstyrer ifølge forretningsordenen. 

 Turgay Pala blev valgt som ordstyrer.  

4. Orientering og status v/ejendomsmester Lars Bjerre. 

Status udleveret.  

Status fra byggeudvalget.  

Der er afholdt møde den 28.08.19. Referat udsendes. Tilstandsrapport på Skellet afventes fortsat. 

Afdelingsbestyrelsen ønsker afklaret, om parkeringspladserne ved Skellet ligger på Ellemarkens 

matrikel. 

6. Drøvlen v/næstformanden og Jørgen Elg.      

Drøvlens vedtægter er modtaget af formanden.  

7. Sidste nyt fra medieudvalget. 

Der afholdes samarbejdsmøde med YouSee den 08.10.19.  

8. Klubber og foreninger. 

Seniorklubben har 20 års jubilæum den 30.10.19. 

Fællesskabsdag for de frivillige afholdes den 16.11.19 i Glostrup. Afdelingsbestyrelsen har som 

tidligere bevilget transporten. 



9. Åbent punkt. 

Formanden følger op på skrivelse til gymnasiet vedrørende parkering. 

10. Budget og økonomi/indkomne ansøgninger v/kasserer Janna Gisli. 

Status modtaget.  

Modtaget ansøgning fra Søndagscaféen om det ordinære tilskud på kr. 3.500,00. Regnskab er 

modtaget og godkendt, hvorfor beløbet bevilges. 

Modtaget ansøgning fra Mænds Madklub om det ordinære tilskud på kr. 3.500,00 og et 

ekstraordinært tilskud på kr. 2.500,00 til afholdelse af julefrokost. Regnskab er modtaget og 

godkendt, hvorfor beløbene bevilges.  

Modtaget ansøgning fra Ellemarkens Stavgangsklub om det ordinære tilskud på kr. 3.500,00. 

Regnskab er modtaget og godkendt, hvorfor beløbet bevilges. 

11. Orientering v/formanden. 

Der ønskes en statistik på beboersammensætningen i relation til nationalitet tillige med psykiske, 

fysiske og sociale udfordringer. 

Dagsorden til beboermødet den 06.11.19 er ved at være klar. Denne gang kan regnskab ikke 

udsendes sammen med dagordenen men udsendes selvfølgelig inden beboermødet. 

12. Opfølgning på tidligere trufne beslutninger, aftaler m.m.  

Fra mødet den 20.08.19: 

Fortsat drøftelse af muligheden for ekstern drift af vaskerierne. Vi afventer fortsat en økonomisk 

beregning fra DAB jfr. beslutning den 14.05.19.  

13. Evt.  

Bilal foreslår, at vi arbejder med FN's 17 verdensmål på vores kommende visionsdag, og der er 

enighed om, at det skal vi. 

På visionsdagen skal vi også arbejde med etablering af el-standere i Ellemarken og den nye 

affaldssortering.  

Der er enighed om, at vi er nødt til at prioritere, hvad vi skal have på dagsordenen den dag. Vi 

afventer referat fra vores dage i Århus - Mickal udsender det snarest. 

Bilal oplyste, at han fortsat arbejder med udvikling af en App i.f.t. information til beboerne. Vi talte 

om, at det arbejde burde ske i KAB regi. Bilal kontakter vores kontaktperson. 



Mødet afsluttet kl. 21.30.         

 

 

 

 

 ________________________________________________________________________________ 

Mickal P. N. Andersen   Ivan Bruus-Jensen 

________________________________________________________________________________ 

Janna Gisli    Birgit I. Nielsen 

________________________________________________________________________________ 

Winnie Kruse   Jørgen Elg 

________________________________________________________________________________ 

Turgay Pala    Bilal Gög 

________________________________________________________________________________ 

Carl-Erik Offersen 


